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Skrivelse till kommunstyrelsen  
  

Direktanvisning av mark för byggnation av hyresrätter  
  
För många ungdomar och nyinflyttade är biljetten till en egen bostad ofta ett 
kontrakt på en hyresrätt. Därför är det viktigt att det finns tillgängliga hyresrätter till 
rimliga hyror. Vi måste vända på varje sten för att pressa byggkostnader och 
därmed hyrorna. Socialdemokraterna har lagt ett antal förslag för att nå rimliga 
hyresnivåer.  
För att våra bostadsbolag men även privata byggherrar ska ha möjlighet att bygga 
till rimliga priser krävs att de erbjuds att köpa mark speciellt destinerad till 
hyresrätter.   
  
Med anledning av ovanstående föreslår Socialdemokraterna att:  

• Växjö kommun direktanvisar mark till våra kommunala bostadsbolag samt 
privata byggherrar för byggnation av hyresrätter.   
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